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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Edukacji, Nauki i Młodzieży

– podkomisji stałej do spraw młodzieży (nr 1)
9 stycznia 2020 r.
Podkomisja stała do spraw młodzieży, obradująca pod przewodnictwem poseł 
Mirosławy Stachowiak-Różeckiej (PiS), przewodniczącej Komisji Edukacji, 
Nauki i Młodzieży, zrealizowała następujący porządek dzienny:

– wybór przewodniczącego podkomisji. 

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Daria Grochowska, Ewa Muszyńska, 
Elżbieta Wojciechowska – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.
Przewodnicząca poseł Mirosława Stachowiak-Różecka (PiS):

Witam państwa bardzo serdecznie. Otwieram posiedzenie podkomisji stałej do spraw 
młodzieży. Stwierdzam kworum. 
Porządek dzienny posiedzenia to jeden punkt: wybór przewodniczącego podkomisji. 

Czy są uwagi? Nie słyszę. Stwierdzam, że porządek posiedzenia został przyjęty. 
Przystępujemy do wyboru przewodniczącego podkomisji. Proszę o zgłaszanie kan-

dydatur. 
Bardzo proszę, poseł Tomasz Zieliński.

Poseł Tomasz Zieliński (PiS):
Zgłaszam kandydaturę pana posła Andrzeja Kryja.

Przewodnicząca poseł Mirosława Stachowiak-Różecka (PiS):
Dziękuję. 
Czy pan poseł wyraża zgodę? 

Poseł Andrzej Kryj (PiS):
Tak, wyrażam zgodę.

Przewodnicząca poseł Mirosława Stachowiak-Różecka (PiS):
Dziękuję. Czy są inne kandydatury? Nie słyszę. Czy jest sprzeciw wobec wniosku o powo-
łanie pana posła Andrzeja Kryja na funkcję przewodniczącego podkomisji stałej do spraw 
młodzieży? Nie widzę, nie słyszę. 
Stwierdzam, że wniosek został przyjęty. Przewodniczącym podkomisji stałej do spraw 

młodzieży został pan poseł Andrzej Kryj. 
Gratuluję. Teraz jest minuta czasu, żeby zabrać głos, aby nie było poza protokołem, 

panie pośle.

Poseł Andrzej Kryj (PiS):
Bardzo dziękuję, pani przewodnicząca. Bardzo dziękuję wszystkim posłom za zaufanie. 
Będziemy starali się dobrze pracować na rzecz młodzieży. Bardzo dziękuję.

Przewodnicząca poseł Mirosława Stachowiak-Różecka (PiS):
Dziękuję. 
Na tym porządek dzienny posiedzenia  został wyczerpany. Zamykam posiedzenie. 

Dziękuję państwu.


